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Tarihinin en zor günlerini yaşayan
Bursaspor, camianın gözbebeği ol-
maya devam ediyor. Sivas Belediye-

spor maçını 6-0 kazanan yeşil-beyazlılar,
camiaya yine umut aşıladı. Güzel günler
görmek isteyen taraftarlar, birlik mesajları
verirken, gözler devre arasında açılması
muhtemel transfer tahtasına çevrildi. Türk
futbolseverlerin yeniden, ‘Büyüksün Bur-
saspor’ diyeceği günler hasretle bekleniyor.

SAYFA 9
Röportaj

Canberk
farkı!
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Stat: Bursa Büyükşehir
Belediye

Hakemler: Raşit Yorgancılar
xxx, Abdülhamit Söyler xxx,
Buğur Han Güler xxx

Bursaspor: Canberk Yur-
dakul xxx, Abdullah Tazgel
xxx, Furkan Emre Güler xx
(Kerem Kök dk. 46 xxx), Ozan
İsmail Koç xxx (Emre Tepegöz
dk. 68 xx), Kubilay Sönmez
xxxx (Deniz Drik Knibbe dk. 68
xx), Berat Altındiş xxxx
(Tuğhan Yıldız dk. 75 xx), En-
ver Cenk Şahin xxxx, Eren Tu-
nalı xxxx, Ertuğrul Kurtuluş

xxx, Mustafa Genç xxxx,
Hamza Baran Arıkan xxxx (Bi-
lal Güney dk. 75 xx)

Yedekler: Deniz Aydın, Ömer
Turan Görgüç, Emir Kayacık,
Samet Bozkurt, Seçkin
Batuhan Fırıncı

Teknik Direktör: Tahsin Tam
Sivas Belediyespor:

Doğukan Özkan x, Uğur Bulut
x, Oğuzhan Bozkurt xx, Ozan
Kılıçoğlu xx, Gökhan Berkay
Yıldız x (Egehan Gök dk. 46 x),
Ömer İnan xx, Tufan Kelleci xx,
Celal Emir Dede xx, Emre
Bayram x (Tarık Kurt dk. 46 x),

Barış Bozdilki x, Safa Yıldırım
x (Semih Kahraman dk. 46 x)

Yedekler: Taha Cengiz
Demirtaş, Emre Adiloğlu, Halil
İbrahim Mızrap, Egemen Zen-
gin, Ahmet Özer, Seymen Salih
Adalı, Arda Belen

Teknik Direktör: Yusuf Tokuş
Goller: Berat Altındiş (dk. 12)

(dk. 43), Enver Cenk Şahin (dk.
48) (dk. 64) (dk. 71) (Bursas-
por)

Sarı Kartlar: Berkay Yıldız,
Ömer İnan, Ozan Kılıçoğlu
(Sivas Belediyespor), Ertuğrul
Kurtuluş (Bursaspor)

Bursaspor, TFF 2. Lig’in 5. haftasında
konuk ettiği Sivas Belediyespor’u 6-0
mağlup etti. Yeşil-beyazlı takımın gol-

leri, Enver Cenk Şahin (3), Berat Al-
tındiş (2) ve Mustafa Genç’ten geldi.

TFF 2. Lig Beyaz Grup 5. hafta
maçında Bursaspor sahasında Sivas
Belediyespor’u ağırladı. 

Timsah Park’ta oynanan karşılaşmayı
yaklaşık 10 bin yeşil-beyazlı taraftar takip
etti.

Maça hızlı başlayan yeşil-beyazlı
takım, net bir gol pozisyonunu basit bir
hata ile elinin tersiyle itti.

Maçın 3. dakikasında Ozan İsmail
Koç, Berat Altındiş’e gelen topa vurmak
isteyince Bursaspor bariz gol pozisy-
onundan yararlanamadı.

Karşılaşmanın 12. dakikasında ise
sahneye Berat Altındiş çıktı ve sağdan
yapılan ortaya kale önünde dokunarak
ağlara gönderdi: 1-0

Golden sonra kalesinde de tehlikeler
gören Bursaspor ataklarında hız
kesmedi.

Maçın 43. dakikasında yine sahneye
Berat Altındiş çıktı ve takımını 2-0 öne
geçiren golü kaydetti. 

İlk yarıyı 2-0 önde tamamlayan Bur-
saspor, ikinci yarıya da fırtına gibi
başladı.

Yeşil-beyazlı takım 48. dakikada Enver
Cenk Şahin’in golüyle farkı 3’e çıkarttı:
3-0.

Ataklarına hız kesmeden devam eden
yeşil-beyazlı takım, 64. dakikada Kubilay
Sönmez’in güzel pasına iyi hareketlenen
Enver Cenk Şahin’in güzel golüyle skoru
4-0’a getirdi.

Hem Bursaspor’a hem de Enver Cenk
Şahin’e bu goller yetmedi.

Mücadelenin 71. dakikasında yine
sahneye çıkan tecrübeli futbolcu, ken-
disinin 3, takımının 5’inci golünü attı.

Bursaspor’da gol yağmuru Mustafa
Genç’le devam etti ve 16 yaşındaki fut-
bolcu, 78. dakikada farkı 6’ya çıkartan
golü attı: 6-0.

Karşılaşmada başka gol sesi çık-
mayınca Bursaspor sahadan 6-0 galip
ayrılarak puanını da 6’ya çıkarttı.
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6-0…
Yazması bile güzel.
Bir daha yazayım, 6-0…
Futbolcusundan, taraftarına,

teknik heyetinden, yönetimine güzel
bir iş çıkartıldı.

Timsah Park’ta net mesajlar da
verildi.

Kaptan Enver Cenk Şahin, ‘Ben
buranın kaptanıyım’, Berat Altındiş,
‘Ben buranın forvetiyim’, Mustafa
Genç, ‘Ben buranın yıldız
adayıyım’ mesajlarını bol bol
camianın kucağına fısıldadı.

Herkes kendini belli etti.
Teknik Direktör Tahsin

Tam’ı da kutlamak lazım.
Enver Cenk Şahin’in at-

tığı 3 golde de forvette oy-
natılmasının bir faydası
vardır sanırım!

Berat Altındiş, kanatlar-
dan bindirmesi gibi birçok
taktiksel değişikliğe de
imza attı Tahsin Tam.

Biliyorsunuz çok teknik,
taktik işlerine girmem an-
cak Tahsin Tam yolunda gitmeyen
bazı şeylerin inatla üstüne gitmey-
erek, farklı metotlar deneyen bir isim
olduğunu da kanıtladı.

Bursaspor’un yolu çok uzun.
Bursasporda Bugün canlı

yayınında da söyledim, hayal pom-
palamak gibi bir derdim yok ancak
eğer hissettiğim işler ve kulağıma ge-
len şeylerin yüzde 50’si olursa 1 yıl 9
ay sonra Süper Lig’de olabilme du-
rumumuz olabilir.

Devre arasında transfer tahtası
açılırsa ve Bursaspor bir üst lige bu
sene çıkarsa, seneye de TFF 1.
Lig’de süper bir kadro oluşturulabilir.

İşte o zaman herkes birlik be-
raberlik mesajlarıyla birlikte çok farklı
bir ortamla karşılaşabiliriz.

Elbette bu durum aşırı zor! Ama
imkansız değil. Hedefimiz eğer am-
atöre düşmekse düşelim de hepimiz
kurtulalım.Ben olması gerekenlerden
bahsediyorum. Ben artık Bursas-
por’un büyüklüğünü unutturmaya
çalışılan söylemlerden bıktım.

Olması gerekenler aynen benim
yazdığım gibidir! 

“Bir galibiyet aldık, yine coştun
Barış” demeyin.

Takımın ve kulübün durumunu en
iyi biz biliyoruz zaten. Her gün bunları
söylemeye gerek olduğunu da
düşünmüyorum.

Ben size net söyleyeyim, devre
arasına kadar 25 puan toplamak
dahi süper bir olay.

Amaaa…
Transfer tahtası devre arasında

açılırsa!
Yoksa 25 puan Play-Off’a dahi

yetmez.
Hepimizi mutlu edecek, olması

gereken kronolojik sıralamayı
vereyim;

1-Devre arasına kadar 
minimum 25 puan.

2-Devre arasında transfer 
tahtasının açılması.

3-Fazla değil 5-6 nokta atışı 
transfer.

4-TFF 1. Lig’e çıkılması ve cami-
anın bütünleşmesi.

5-Yine 5-6 nokta atışı transfer.
6-Süper Lig’in iddialı takımı haline

gelinmesi.
7-Henüz açıklanmayan projelerin

faliyete geçmesi ve 2024-2025’te
Süper Lig’de olmak.

Bursaspor’un olduğu yerde hay-
aller bitmez. Tekrar söylüyorum
bunun 6-0’lık bir sonuçla alakası yok.

Olması gerekenlerden bahsediyo-
rum. O kadar Bursaspor’un yok ola-

cağını zihnimize em-
poze ettiler ki bu
söylediklerim camiaya
ilginç gelmeye başladı.

‘Bursaspor Süper
Lig’e çıkacak’
dendiğinde siz de
gülenler arasında
mısınız?

O halde siz de Bur-
saspor’un büyük-
lüğünü unutan, hede-
flerinden
soyutlandırılan kişiler
arasına girmişsiniz.

Bursaspor çıktığı her
maçı kazanmak için çıkan, her za-
man hedefi kupalar olan bir kulüptür.

Unutma, unutturma.
10 yaşındaki çocuk bile ‘Barış abi

biz yeniden Süper Lig’e çıkacağız
göreceksin’ diyerek bu umudu
yüreğinin köşesinde tutarken, bizlerin
hala ‘Caddede oynasa kaldırımda
desteklerim’ sözleriyle hep kötüyü
düşünmek bizi bir adım ileriye
götürmez. 

Bakın yönetim de taraftara da fut-
bolcular da teknik heyet de basın
mensupları da artık birlik beraberlik
mesajları vermeye başladı.

Umarım iyi düşünür, iyi oluruz…
6-0’a gelecek olursak…
Zaten bu maçın farklı kazanıla-

cağını tahmin ediyordum.
Afyon kampında Sivas Belediye-

spor’la aynı otelde hatta aynı katta
kaldık.

O günlerde dahi, “Biz bu takımı
yenemezsek bize de yuh olsun” diy-
ordum.

Bursaspor maçından önce 4
maçta 2 puan toplamaları bile şaşırt-
mıştı beni.

Nitekim biz 6 attık gönderdik.
Şimdi sırada Amed maçı var. Bur-

saspor yönetimi ile Amed yönetimi
devamlı görüşme halinde.

Bu maçın Ankara, Konya, Kayseri
gibi bir şehirde oynatılması bekleniy-
ordu. 

Ancak her iki tarafın da bu yönde
girişiminin olmadığını öğrendik.

Bursaspor yönetimi, maç saatinin
19.00’dan 17.00’ye çekilmesi
yönünde federasyona talepte bulun-
muş.

Bunun sebebi ise uçakta yaşan-
abilecek olan problem olarak göster-
ilmiş.

1-2 güne maçın saati ile ilgili nihai
karar çıkar.

Bursaspor bu arada maç için Di-
yarbakır’a 2 gün önce gidebilir. Bu
da henüz kesin değil. Ama büyük bir
ihtimal!

İnşallah her iki takım için de güzel
bir 90 dakika çıkar ve kazanan 
Bursaspor olur.

‘Bursaspor Süper Lig’e çıkacak’
dendiğinde gülenlerden misiniz?

BARIŞ
YALIM

KEYiFLi BiR
GALiBiYETTi

Bursaspor Teknik Direktörü Tahsin Tam,
6-0'lık Sivas Belediyespor maçı sonrası
şu açıklamaları yaptı:  "İlk gün hep be-
raber gerçekleştirdiğimiz toplantıyı çok iyi
hatırlıyorum. Oyunculara olan güvenim-
den ve altyapıdaki çocuklara çok
güvendiğimden bahsetmiştim. Bu çocuk-
larımızı geliştireceğimiz biliyoruz. Tabi ki
bitmiş bir şey yok. Keyifli bir galibiyet
aldık. Bu galibiyetten dolayı çok mutlu

olduk. Futbolcuların gelişimden memnun
olduk. Seyircimiz keyif aldı. Türkiye’nin en
büyük seyircisine sahibiz. Biz oyuncu-
larımıza güvendikçe çok büyük oyuncular
çıkaracağız. Bugün oynattığımız oyuncu-
lar doğru organizasyon içinde olurlarsa 3-
4 yıl içinde dünya futbolunda ses getire-
cek yeteneklere sahip. Biz onlara desteği
vereceğiz. Konu kişiler değil konu 
Bursaspor"

Bursaspor Teknik Direktörü Tahsin Tam, Sivas
Belediyespor galibiyeti sonrası açıklamalarda bulundu.
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Bursaspor Teknik Direk-
törü Tahsin Tam, haftaya
oynanacak Amed SK
maçı ile ilgili açıkla-
malarda bulundu.

Tahsin Tam’ın Amed Sportif maçı ile ilgili açıkla-
maları şu şekilde: “Geçmişten gelen sıkıntılı bir du-
rum söz konusu. Gerekli önlemlerin alınacağını
düşünüyorum. Bizim takımımız futbolun dışına
çıkacak bir takım değil. Türkiye’deki bütün futbol
severlere zevk vermek istiyoruz. O baskıyı yönet-
mek için elimizden geleni yapacağız. Bu da
gelişime sebep olacak maçlardan bir tanesi”



Bursaspor’un Çorum FK
maçı için bizler de Bursas-
por’u takip etmek üzere
stattaki yerimizi aldık.

Değerli Barış Yalım ile
gerçekleştirdiğimiz yayın-
larda Çorumlu taraftarlar
çok dostane mesajlar yol-
lamışlardı.

Maç günü şehirde on-
larca Bursasporlu
taraftar çok rahat
bir şekilde
gezdiler ve Ço-
rum FK’lı taraftar-
lar şahane bir
pankart ile Bur-
saspor’u
karşıladı.

Fakat mü-
cadelede Bur-
saspor gol attık-
tan sonra bir
anda işler tersine
döndü.

Bir anda golden sonra
Çorum taraftarının arasın-
dan bir kişi Bursasporluların
bulunduğu bölüme yabancı
madde salladı.

Bu anların görüntüsünü
Youtube kanalımızda yayın-
ladığımız maç vlogunun
içinde içinde paylaştık. (5.
dakika 48. saniyede görün-
tüyü bulabilirsiniz)

Sonrasında pek çok Ço-
rumlu taraftar bana
mesajlar göndermeye
başladı ve bunu bütün
Bursa kamuoyunun öğren-
mesi için sizlerle paylaşıyo-
rum…

Bir Çorum taraftarının
bana yollamış olduğu
mesajı aynen size aktarmak
istiyorum:

“Afyon maçında ya da
içerde Batman maçın da
‘Bursa kümeye’ denmesini
bilmem ama Çorum da Ço-
rum halkı demedi. Onu Ço-
rum taraftarının arasındaki
Anadolu Çarşılılar olayları

tırmandırmak için bu olayı
gerçekleştirdi. Hatta
Amasya Çarşı kulüpten
300 bilet istemişler. Bursas-
por maçı olduğu için kulüp
vermemiş. Ne kadar önlem
alırsan al, Passolig ile giriş
olmadığı için maçtaki man-
zara ile karşılaşıldı. Çorum
taraftarı kendi sosyal me-

dyaların da buna
çok büyük tepki
gösterdi ama işte
stattaki atmosferle
herkes gaza geliyor.
Bunu size belirtmek
istedim. Şehirleri
karşı karşıya ge-
tirmeleri Çorum’da
denmesini kabul-
lenemiyoruz Ço-
rum’un Bursa ile ne
işi olur? Çorum
egolu bir şehir değil
gezip gördünüz in-

sanı sıcaktır. Haddini bilen
bir şehirdir. Bunları o hazım-
sız bitikleri her şehir de
göreceksiniz çünkü kuyruk
acıları var”

Bursaspor ile ilgili yorum-
larda da bulunan taraftar şu
ifadeleri kullandı:

“Ayrıca takımınıza da iki
çift müsaadenle laf edeyim
tahtayı açmazsanız paraşü-
tle gidersiniz bizler bu alt
liglere de yıllarımızı verdik.
Sizler üst liglerin kralıydınız
ama burası alt lig. Burda
her şey zorunuza gidecek.
Burada taktik, teknik yok.
Kaliteli ayakları olan tecrü-
beliler işi götürüyor. Maddi
gücü olanlar lobi filan alt
liglerde çok çalışmıyor. İşi
ciddiye almazlarsa yazık
ederler koca çınara”

Durum vaziyet bu şekilde.
Bursaspor gittiği her şe-
hirde örselenecek, hakaret
yiyecek. Sabretmesi çok
zor lakin bunlara alış-
mayız…

Çorumlulardan mesaj var!

OKTAY
KARA
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Tahsin Tam’ın açıklamaları şu şekilde:
“Furkan Emre Ünver ilk devrede

verdiğimiz pozisyonda sakatlandı.
Oradaki duraklamasının sebebi zaten
bu. Arka adalesinde bir toplanma oldu.
Yarın MR çekilecek. Umarım bir şey çık-

maz. Furkan olağanüstü bir karakter.
Çok iyi bir oyuncu. Bu arma için ortaya
çok fazla şey koyan bir isim. Bu markayı
ayağa kaldırmak için lider olacak. Gurur
duyuyorum böyle bir oyuncuyla
çalıştığım için”

Bursaspor Teknik Direktörü Tahsin Tam, Furkan
Emre Ünver’in sakatlandığını açıkladı.

FURKAN
EMRE YiNE
SAKATLANDI!
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dikkati golü önledi!
TFF 2. Lig’in 5. haftasında Bur-

saspor, sahasında Sivas Belediye-
spor ile karşı karşıya geldi.

Yeşil-beyazlılar mücadeleyi 6-0
kazanırken karşılaşmanın 43.
dakikasında Berat Altındiş’in attığı
gol sonrası bütün takım hep bir-
likte kulübeye doğru koştu.

Eren Tunalı ise bütün takımın
bütün takımın kendi sahasına
geçtiğini fark edince kendisi rakip
sahada kalarak konuk ekibin gol
atmasına engel oldu.

Bütün takım kulübede hep bir-
likte sevinirken Eren Tunalı, uzak
köşede yalnız bir şekilde sevindi.

EREN TUNALI’NIN 
Bütün takım hep
birlikte yedek

kulübesine gidip
seviniyor

Bursaspor’un attığı ikinci golde
bütün takım hep birlikte 

yedek kulübesine giderken 
Eren Tunalı rakip sahada kalıp

rakibin erken başlamasına
engel oldu.

Eren Tunalı 
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Türkiye bu sevinci
konuşuyor!

Bursaspor ligin
5. haftasında

oynanan
mücadelede

Sivas Beledi-
yespor’u 6-0

mağlup
ederken

tribünden
paylaşılan bir

görsel
Türkiye’nin
gündemine

oturdu.

Bursaspor, TFF 2.
Lig’in 5. haftasında

Sivas Belediyespor’u 6-
0’lık net bir skorla

mağlup ederken mü-
cadelede yeşil-beyazlı

taraftarların yaşadığı bir
sevinç görüntüsü sosyal

medyada gündem
yarattı. Doğu Alt

Tribünü’nde taraftarlar
atılan gollerin ardından

kendilerinden geçerken
sevinmenin dozu

abartılınca ortaya ilginç
bir görüntü çıktı.

Yeşil-beyazlı taraftarlar
doyasıya eğlenirken bu

anlarda çekilen bir fo-
toğraf sosyal medyada

büyük bir ilgi gördü.
Pek çok internet kul-

lanıcısı bu fotoğrafı pay-
laşırken görsel ulusal
bazda da büyük etki

yarattı. Fotoğrafa pek
çok yorum gelirken

paylaşımların 20 milyon
insana ulaştığı tahmin

ediliyor.
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CANLI çİçek - YApAY çİçek

TFF 2. Lig’de mücadele
eden Bursaspor, dün akşam
oynanan Sivas Belediyespor
maçında 6-0’lık net bir gali-
biyet aldı.

Karşılaşmanın 67.
dakikasında Ozan İsmail
Koç’un yerine oyuna dahil

olan Emre Tepegöz, 23
dakika sahada kaldı. Müs-
abakanın 79. dakikasında
Mustafa Genç’in attığı golde
asiste imza atan 2003
doğumlu futbolcu ilk
maçında ilk asistine de 
imza attı.

Bursaspor’un genç oyuncusu Emre Te-
pegöz, ilk kez Bursaspor formasıyla

profesyonel bir karşılaşmaya çıkarken
aynı zamanda ilk asistine de imza attı.

Emre için
özel maç!
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Bursaspor’un
genç futbol-
cusu Tuğhan
Yıldız, 6-0’lık
galibiyet son-
rası yaptığı
açıklamada,

“Hayaldi
gerçek oldu”

dedi.

TFF 2. Lig’in 5. haftasında oy-
nanan Sivas Belediyespor maçında
6-0’lık galibiyete uzanan Bursas-
por’da genç futbolcuların morali
yerine geldi.

Timsah Park’ta oynanan karşılaş-
manın 75. dakikasında Berat Al-
tındiş’in yerine oyuna dahil olan
Tuğhan Yıldız ise maçtan sonra
duygusal bir açıklama yaptı.

Sosyal medya hesabından
oyunda olduğu bir anın fotoğrafını
paylaşarak, “Hayaldi gerçek oldu”
ifadelerini kullandı.

Bu paylaşım Bursaspor
taraftarının beğenisini topladı.

“HAYALDi
gerçek oldu”

Afyon deplasmanı yazısında ifade ettiğim
gibi;

Bursaspor beklentilerin üzerinde oynuyor.
4 haftadır da üstüne koyarak ya da en azın-
dan, mücadele ederek bir çaba gösteriyor.
Tabii, bunda Ertekin-Tam ikilisinin rolü büyük.
Bahsettiğimiz motivasyon unsurunu oyuncu-
lar ilk dakikadan itibaren size hissettiriyor.
Kopmalar olduğunda, rakibin pozisyonları da
ardı ardına geliyor.

İlk hafta genç kadronun içinde göze batan-
lar arasında Eren Tunalı, Hamza Baran
Arıkan ve Mustafa Genç dedik ama henüz
birkaç oyuncuya göre
tecrübeli olsa da, Can-
berk takımın fark
yaratanı konumunda.

Geride kalan hafta-
larda olduğu gibi, Sivas
Belediye önünde özel-
likle ilk yarıdaki iki kritik
kurtarışıyla Timsah'a
farkı getiren isimlerden
biri oldu. Alt yapıdan
sonra A Takım'da Naim
Gürel hocayla buluş-
malarının hem kendisine
hem de Deniz Aydın'a ekstra katkı
sağladığını görüyoruz. Alkışı sonuna kadar
hak ediyorlar.

Aman nazar değmesin!
İkinci yarının başında skorun 3-0'a gelme-

siyle oyunu tamamen kontrolüne alan yeşil
beyazlılar 6-0'la da büyük moral buldu,
tribünleri de iyice coşturdu. Tabii, aldığımız
bilgiye göre 15 saatlik karayolu ile Bursa'ya
gelen konuk ekibin de teslim bayrağını çabuk
çektiğini, şu ana kadar izlediğimiz takımlar
arasında en dirençsiz görüntü veren takım
olduklarını da notlarımızın arasına yazdık.

Enver Cenk Şahin'in 3'lemesi, Berat Al-
tındiş'in attığı gollerle takıma hayat vermesi,
Mustafa Genç'in dinamizmi, Tazgel'in enerjisi
ve birçok unsur zayıf rakip karşısında artı
etkenler arasında yerini aldı. Furkan Emre
Ünver'in dönüşü önemli. Bunu ikinci golde
net gösterdi. Geriden oyun kurma avantajına
sahip tecrübeli oyuncunun, verilen
pozisyonda tam hazır olmadığını gördük.
Kendini riske atmadı. Kovalamayı bırakmasını
buna bağladık. Umarım önemli bir durumu
yoktur.

4 HAFTADA ÖZET GEÇTİ
Ligde 5 hafta geride kalırken, bay geçtiği

ilk hafta sonrası 4 maç yapan Bursaspor, iki
galibiyet iki mağlubiyetle, kategorinin adeta
özetini geçti. Evinde kaliteli olan takım, de-
plasmanda karnesine yazacağı her gali-
biyetle, hedefi doğrultusunda yarışta öne
geçecek.

Geneli konuşmak için erken ancak bu mo-
tivasyonu diri tuttuğu sürece Bursaspor'un
önü açık görünüyor. En azından sahada diri
kaldığı sürece korkulu rüya görmez. Haftalar
ilerledikçe, bir iki takım haricinde tüm takım-
ların inişli çıkışlı seviyeler yakalayacağı yer
burası. Fikstür zorlaştıkça, her takım nerelere
oynayabileceğini az-çok belli edecek. Bur-
saspor şu an, tahta dezavantajını kapatmak
için de ekstra oynuyor. Bunu da unutmamak
lazım.

Canberk farkı!

ERDİNÇ
SÜLÜN
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Şeytanın
bacağını
kırdı!

Ber Altındiş 

Bursaspor’un forvet oyuncusu Berat Altındiş,
Sivas Belediyespor maçında 2 gol atarak 3

maçlık gol suskunluğuna son verdi.

TFF
2. Lig’in 5. Haf-

tasında Bursaspor, sa-
hasında Sivas Belediyespor ile

karşı karşıya gelirken yeşil-beyaz-
lılar maçı 6-0 kazandı. Mücadelenin ilk
2 golüne imzasını atan Berat Altındiş,

gol suskunluğuna son verdi.
Geçtiğimiz sezonun son maçı olan Men-

emenspor maçında da rakip fileleri hava-
landıran genç oyuncu, bu sezonda oy-

nanan 3 maçta gol sevinci
yaşayamamıştı. Gol suskunluğuna
Sivas Belediyespor maçında son

veren yetenekli forvetin
oldukça mutlu olduğu

gözlendi.



TFF 2.Lig 5.Hafta mücadelesinde kendi evinde Sivas
Belediyespor’u ağırlayan Bursaspor, rakibini 6-0
mağlup ederek sevenlerinin yüzünü güldürdü.

Bursaspor’a farklı galibiyeti getiren golleri Enver Cenk
Şahin(3), Berat Altındiş(2) ve Mustafa Genç kaydetti.

Her ne kadar Bursaspor, alt ligde bu skoru elde et-
miş olsa da hepimiz bu sonuçtan büyük keyif aldık.

Nasıl almayalım ki?
En son Bursaspor’un bu kadar rahat skor elde ettiği

maçı hatırlayan var mı?
Şüphesiz herkes kendine göre bazı maçları söyleye-

bilir ama…
Kendi evlatlarınızla oynadığınız

bu ligde elde ettiğiniz bu skor
çok değerli.

Üstelik sizin takımınız henüz
gelişim içinde olan bir takım.

Gelişim demişken bu nokta
da Tahsin Tam ve ekibini de
ayrıca kutlamak gerek.

Şu ana kadar oynadığı 3
maçta 4-2-3-1 sisteminde
takımını oynatan Tam, bu kez
4-1-2-3 sistemine döndü.

Bu sistemde 4’lü savun-
manın önünde Kubilay, onun
önünde Ozan İsmail ve
Hamza Baran Arıkan, öndeki
üçlüde ise Berat,Enver Cenk Şahin ve Mustafa
Genç,görev yaptı.

Sizin anlayacağınız bu maçta takımın santraforu da
Enver Cenk Şahin’di.

Golleri de öndeki üçlünün ağlara göndermiş olması
da bu yüzden çok kıymetliydi.

Zira Bursaspor’un oynadığı maçlarda nasıl gol ata-
bileceğini biz bile kestiremiyorduk.

Gol atanları ve oynadıkları oyunları canı gönülden
kutluyorum ama…

Kaleci Canberk’in hakkını teslim etmezsem bize
gönül koyabilir(!)

Canberk, ilk olarak 16.dakika da Oğuzhan
Bozkurt’un, 2.pozisyonda ise 32.dakika da Emre
Bayram’ın mutlak gollük pozisyonlarında kalesinde de-
vleşen isim oldu.

O toplar gol olsaydı belki de maç bambaşka bir yere
doğru gidebilirdi.

Canberk, takımın ayakta tutunca, Sivas Belediye-
spor’un da direnci çok rahat bir şekilde kırıldı.

Özellikle 16.dakika da Furkan Emre Ünver’in
Oğuzhan Bozkurt’u topsuz koşmasına rağmen yakala-
mamasına hayret ettim.

Nitekim Tahsin hoca da Furkan Emre’yi 2.yarıya
çıkarken soyunma odasında bıraktı.

Furkan Emre’nin kondisyon açığını çok hızlı bir şek-
ilde kapatması lazım.

Yoksa Kerem Kök’den o formayı çok zor alır.
Bizden söylemesi…
Saha içinde gözüme takılan diğer detaylardan birisi

de rakip takım 4 korner kullanırken Bursaspor, hiç ko-
rner atmadan maçı tamamladı.

Ben, Bursaspor’un 15 korner kullanıp gol atamadığı
maçları hatırlıyorum…

O yüzden bu detay da bence önemliydi.
Bir de Bursaspor, 10 şutta 8 isabet sağlayınca bu

skor ortaya çıkmış oldu.
Tabiri caizse Enver Cenk Şahin’in nerdeyse her vur-

duğu gol olacaktı(!)
İç sahadaki bu tempoyu dış sahaya da yansıtabilen

bir Bursaspor, ortaya çıkarsa o zaman hep birlikte farklı
hedefleri konuşabiliriz…

Ancak şu an için çok erken.
Her şeyin çok güzel geçtiği bu gece de taraftarlar da

üzerlerine düşen görevi layıkıyla yerine getirdiler.
Bu pozitif ortam içinde sizce en çok alkışı kim hak

ediyor?
1) Bursaspor futbol takımı
2) Bursaspor Teknik heyeti
3) Bursasporlu taraftarlar
4) Bursaspor Yönetim kurulu
5) Basın mensupları
6) Bursa İş dünyası

Bursaspor’da en çok
alkışı kim hak ediyor?

HÜSEYİN
ALTINIRMAK
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TFF 2. Lig’in 6. haftasında oynanacak olan
Amed Sportif-Bursaspor karşılaşması için yeşil-
beyazlı kulüp, Türkiye Futbol Federasyonu’ndan
(TFF) istekte bulundu. Pazar günü saat 19.00’da
oynanacak olan mücadeleyi erken saate çek-
mek isteyen Bursaspor yönetimi, konuyla ilgili
gerekli başvuruları yaptı. Yeşil-beyazlı yönetim,
uçak saatlerinde yaşanan problemden dolayı bu

istekte bulunduğu, özellikle dönüş uçağının
büyük bir sorun teşkil edeceğinden karşılaş-
manın 17.00 ya da 17.30’a alınmasını istediği
öğrenildi. Türkiye Futbol Federasyonu konuyla il-
gili olarak kısa süre içinde her iki kulübe de net
bilgi vereceği belirtildi. Bilindiği üzere sezon
başında alınanan karara göre her iki takım
taraftarı da deplasman maçlarına gidemeyecek.

Bursaspor Kulübü, Pazar akşamı saat 19.00’da oynanacak
olan Amed Sportif maçının saatinin değişikliği için girişim-
lerde bulunuyor. Yeşil-beyazlı yönetim, uçak saatlerinde
yaşanan sıkıntıdan dolayı TFF’ye başvuruda bulundu.

Bursaspor’un
TFF’den isteği var!

Amed maçı…

“Bursa iş dünyası mı?”
dediğinizi duyar 

gibi oldum.
Sanırım onlar da 

duymuştur(!)
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Bursaspor 8 sezon
sonra yine başardı!

Sivas Belediyespor’u
6-0 mağlup eden

Bursaspor 8 sezon
sonra ilk kez bir 

rakibine 6 fark attı.

TFF 2. Lig’in 5. Haftasında Bursaspor, sahasında
Sivas Belediyespor ile karşı karşıya geldi.

Enver Cenk Şahin (3), Berat Altındiş (2) ve
Mustafa Genç’in golleriyle rakibini mağlup eden
yeşil-beyazlılar tam 7 sene sonra ilk kez bir rakibine
karşı 6 farklı kazanmayı başardı. Bursaspor, 2014-
2015 sezonunda oynanan Karabükspor maçıında
rakibini 7-1 mağlup etmeyi başarmıştı.

GEÇEN SENE DE YAPTI
Timsah, geçtiğimiz sezon Ziraat Türkiye Kupası 3.

Tur müsabakasında sahasında Ceyhanspor’u 6-1
mağlup etmeyi başarmıştı.

EN SON AVRUPA’DA!
Bursaspor en son bir rakibini 6-0 mağlup et-

tiğinde UEFA Avrupa Ligi 3. tur maçında gerçek-
leştirmişti. 9 Ağustos 2012’de oynanan karşılaş-
mada yeşil-beyazlılar Kups Kuopion’u Bursa Atatürk
Stadyumu’nda 6-0 mağlup etmeyi başarmıştı.
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YIL: 1 SAYI: 24
FİYAT: 35 TL
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HUKUK DANIŞMANI
Av. Yalçın Cambaz

SORUMLU 
YAzI İŞLERİ 
MÜDÜRÜ
Barış Yalım

GENEL MÜDÜR 
Evren Şimşirli

YÖNETİM KURULU BAŞKANI
Çağlar Yonca

YÖNETİM KURULU BAŞKANI
Çağlar Yonca

www.bursaspordabugun.com
Elektronik Posta Adresi: info@bursaspordabugun.com

BASKI SORUMLUSU:
YÖNETİM YERİ: Hürriyet Mh. Mihraplı Köprü Cd. No: 62/A

Osmangazi / BURSA 16070 Türkiye
TELEFON: 0 552 876 16 16

BASKI YERİ: Zeno Ozalit Matbaa San. Tic. LTD. LTİ.
Odunluk Mahallesi Lefkoşe Cad. Mihraplı Plaza No:9A/C Nilüfer Bursa

TELEFON: 0224 252 57 17

HABER MÜDÜRÜ
Oktay Kara

HABER MERKEzİ
Ömer Can

Özge Şimşirli
Elif Soysal

Yunus Balım

Bursasporda Bugün Gazetesi ve  eklerinde yayınlanan yazı, haber ve
fotoğrafların her türlü telif hakkı saklıdır. İzin alınmadan iktibas edilemez.

Bu gazete basın meslek ilkelerine uyar.    

BASKI SORUMLUSU
Nesli Alp

15 GÜNLÜK SÜRELİ YAYINDIR

A Milli Futbol Takımı'nın, UEFA Uluslar Ligi'nde
Lüksemburg ve Faroe Adaları ile oynayacağı
karşılaşmalarının aday kadrosunda değişiklik
gerçekleşti. Geçtiğimiz sezon kiralık olarak Bur-
saspor’da forma giyen İsmail Yüksek, aday
kadroya davet edildi. Yüksek, sezon başında
Fenerbahçe’ye geri dönmüş ve İstanbul ekibiyle
performansını yukarıya çıkarmıştı.

Bursaspor’da geçtiğimiz
sezon mücadele eden 
İsmail Yüksek, A Milli

Takım’ın aday
kadrosuna davet edildi.

Bursaspor’dan gitti 

MiLLi TAKIMA
kadar yükseldi!
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Bursaspor Asbaşkanı Rıdvan
Gültekin önemli açıklamalarda bu-
lundu. Özlüce İbrahim Yazıcı Tesis-
leri’nde düzenlenen basın toplan-
tısında Gültekin, “Göreve
başladığımızdan itibaren tesisler-
imizi bakıma aldık. Ama bu tesisler
yapıldıktan sonra hep pansuman
yapılmış. Biz bunların gerekli çalış-
malarını yaptık. Ayrıca göreve
geldiğimizde 120 personelimiz
vardı. 80 ile yola devam ettik, 40
ile yollarını ayırdık. Hepsinin tazmi-
natını ödedik. Bu yol ayrımı tama-
men maddiyattan dolayıydı. Bu
kişilerin çoğuna iş imkanı da
sağladık. Çünkü bu kişiler Bur-
sa’nın evlatları, Bursaspor’umuzun
sevdalılarıydı. Şu anda
kulübümüzde çok güzel bir aile
havası var. Birbirimize yetiyoruz.”

“Sadece günübirlik
bakımlar yapılmış”

Gültekin şöyle devam etti:
“Vakıfköy Tesisleri’mize değinmek
istiyorum. Burası bizim yuvamız.

Çocukların beslenmelerini ve yat-
tıkları yerleri görünce vicdan azabı
çektim. İlk önce buraya el atmayı
düşündüm. 18 odamın rutubet
içerisindeydi. Hepsinin boyası,
badanası, çatısı, tüm bakımları
yapıldı. Sayın yöneticimiz Selim
Yolgeçen’in de çok büyük katkıları
var. 4 tane çim sahamız var.
Sadece günübirlik bakımları
yapılmış. Biz hepsini yeniledik.
Vakıfköy’le alakalı da çalış-
malarımız devam ediyor.”

“Futbolcularımızın
odaları bakımsızdı”

Özlüce Tesisleri’nden bahseden
Rıdvan Gültekin, “Rahmetli Hikmet
Şahin bize çok güzel tesis yapmış.
Buraya girerken heyecanlanarak
ve tüylerim diken diken olarak
girdim. Ama içine girince çok
üzüldüm. Bu kadar güzel tesis
nasıl bu kadar bakımsız kalabilir?
Geçmiş yönetimler hiçbir şey yap-
mamış, günübirlikte hamleler
yapılmış. Futbolcuların odalarında

tavanlar simsiyah, halılar kokuy-
ordu. Yemekhanede yenen
yemekleri görseniz biz nasıl Bur-
saspor’uz dersiniz. Her şeyin en
kalitelisini yapmaya çalışıyoruz. Kli-
maların çoğu çalışmıyordu. Hep-
sini revize ettik. Çim makinaları
arızalıydı. Dışarıdan birilerine rica
ediyorduk. Bunları da hallettik."

“Tarla sular gibi 
sulama yapılıyordu”

“Özlüce Tesisleri’mizde 4 tane
sahamız var” diyerek sözlerine de-
vam eden Asbaşkan Rıdvan Gül-
tekin, “Bunlar çok güzel yapılmış.
Ben saha uzmanı değilim. Ama
ben 6 ayda sahalara nasıl bakıla-
cağını öğrendim. Fakat daha önce
kum, gübre, tohum dışında hiçbir
şey yapılmamış. Biz bu 4
tesisimize de el attık. Sulama
tesisatları dahi çalışmıyordu. Tarla
sular gibi sulama yapılıyordu. Bun-
ları da değiştirdik. Çim kalitesi kötü
olan sahalarımızı yaktık, kuruttuk,
oralara serme yapacağız. Altyapı

çalışmalarımız bitti. Ekim de ola-
cak. Sahalarımız Avrupa standart-
larında olacak” ifadelerini kullandı.

“8 ayda 10 milyon TL ”
Rıdvan Gültekin ayrıca,

“Türkiye’nin gözbebeği stadyum
yapıldı. Gurur duyduk. Stat
yapıldığında bize natamam teslim
edildi. Bize devreden yönetimler,
biliyorum ki stadyumu
gezmemişler. İddia ediyorum.
Maloz yığınları ile karşılaştık.
Fareler cirit atıyordu. Hep arıza ol-
muş hep kenara atılmış. Biz 8
ayda Vakıfköy, Özlüce ve
stadyuma 10 milyon TL’ye yakın
para harcadık. Kulüp böyle sıkıntı-
dayken nasıl böyle harcama yap-
tınız derseniz de, biz kulübün
kasasından 1 kuruş para harca-
madık. Ben yönetim kurulundaki
arkadaşlarıma ve Büyükşehir
Belediye Başkanımıza teşekkür
ederim. Biz stadyumun geleceğini
de düşünüyoruz. Bakım sö-
zleşmeleri yapıyoruz” dedi.

Bursaspor Asbaşkanı Rıdvan Gültekin, “Stadyumumuza, Özlüce İbrahim Yazıcı
Tesisleri’ne ve Vakıfköy Orhan Özselek Tesisleri’ne 8 ayda toplam 10 milyon TL

harcadık. Ama kulübün kasasından 1 kuruş para çıkmadı” dedi.

Rıdvan Gültekin:
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BURSASPOR'UN KUPADAKİ RAKİBİ:

Ziraat Türkiye Kupası 2. Eleme Turu kura
çekimi bugün TFF Riva Hasan Doğan Milli
Takımlar Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde yapıldı.

2. eleme turunda 58 takım seri başı sistemine
göre eşleşti. Müsabakalar tek maç eleme sis-
temine göre oynanacak.

TFF 2. Lig’de mücadele eden Bursaspor ise
bu tur itibariyle Türkiye Kupası’na dahil oldu.

Yeşil-beyazlı takımın rakibi ise Sinop’un
Bölgesel Amatör Lig takımlarından Boyabat
1868 oldu.

Karacabey’deki müsabaka 27-28-29
Eylül'de oynanacak.

Boyabat 1868 takımı Türkiye Kupası ilk tur
maçında 1074 Çankırıspor’u deplasmanda 4-0
mağlup etmişti.

Bu arada kura çekimine Bursaspor cephesin-
den Dış İlişkilerden Sorumlu Yönetim Kurulu
Üyesi Emre Planalı katıldı.

Bursaspor’un Ziraat Türkiye
Kupası’ndaki Bölgesel Amatör

Lig (BAL) takımı Boyabat
1868 oldu. Maç 

Karacabey’de oynanacak.

BOYABAT 1868!
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NEDiM YUCEL’DEN
ÖZEL ACIKLAMALAR
Bursa basketbolunun önemli isimlerinden, Frutti Extra Bursaspor’un Genel Menejeri olan çok değerli Kardeşim
Sayın Nedim Yücel ile, siz değerli bursaspordabugun.com okuyucuları için bir röportaj gerçekleştirdim. Keyifle

okumanız dileğiyle. Kendisini biraz yoracağız sorularımızla. Bakalım Manşete çıkacak cevaplar alabilecek miyiz…
n Öncelikle röportaj

teklifimizi kabul ettiğin
çok teşekkür ederiz
Sevgili Nedim. Basket-
bolla ilgilenenler ve Bur-
saspor aşıkları gayet iyi
tanıyor  ama okuyucu-
larımız için Nedim Yücel’i
biraz daha detaylı tanıya-
bilir miyiz? 

Aslında voleybolcu bir
aileden geliyorum.
Babam,ablam ve kuzen-
lerim hepsi Voleybolcu
idi.Onlar o zaman Eczacıbaşı’nda oynarken ben
de basketbola Eczacıbaşı’nda başladım fakat
hemen 1 sene sonra Eczacıbaşı Basketbol
faaliyetlerine son verice Beşiktaş’a geçtim ve yak-
laşık 16 sene Beşiktaş’ta oynadım, daha sonra Pı-
nar Karşıyaka, Mersin BŞB,Türk Telekom ve
Darüşşafaka Doğuş olmak üzere 17 sene Süper
Lig’de forma giydim ve bu süre içerisinde  yaklaşık
40 kez de milli formayı giydim.1 kez yılın en iyi yerli
oyuncusu, 2 kez de Ribaund lideri olarak sezonu
tamamladım Süper Lig’de .2017 yılında da Başkan
Sezer Sezgin tarafından Bursaspor’da genel
menajerlik teklifi gelince de aktif sporculuğumu
noktalayıp ,çizginin diğer tarafına geçmiş oldum ve
5 yıldır da büyük bir  gururla Frutti Extra Bursaspor
Genel Menajerliği görevini sürdürmekteyim.

n Bize Frutti Extra Bursaspor macerasın-
dan kısaca bahseder misiniz. Ne yapıyor-
sunuz, ne amaçlıyorsunuz? Özellikle
Çekirge’den Avrupa’nın tepesine çıkan bu
yolu en önemli kahramanlarından birinden
kısaca bir dinlemek istiyoruz.

Buraya gelirken aslında 2. Lig’de orta seviye
takımlardan biri olarak gösteriliyorduk ve en büyük
hayalim Bursaspor armasını layık olduğu Avrupa
arenasında taşımaktı. O zamanlar tabi bu biraz
uzak bir hedef olarak gözüküyordu fakat iki sene
içerisinde Avrupa hedefini gerçekleştirip geçen
sene de Avrupa’nın en önemli ikinci organizasyonu
olan Eurocup’ta final oynama başarısını gösterdik.
Tabi geldiğim zaman itibarıyla bu bir hayal gibi
gözükebilirdi ,.Süper Lige çıktığımız dönemde
kulübümüzün yaşadığı sıkıntılar,amiral gemimiz fut-
bol takımımızın ligden düşmesi  ve kendi ayak-
larımız üzerinde durmaya çalışan bir şube olarak
gerçekten büyük zorluklardan geçtik.O dönem
Basketbol şubemizi AŞ yaparak belki de sadece
kendi imkanları ile mücadele eden tek kulüp takımı
olduk ve  şu an Eurocup finalisti olarak Avrupa’da
adından söz ettiren bir kulüp haline geldik.Hede-
fimiz bu geldiğimiz noktada kalıcı olmak ve bu se-
viyelerin de üstüne çıkmak ve bunun için de her
zaman çok çalışmaya devam etmemiz gerekiyor.

n Bu sene nasıl geçecek, neler planlıyor-
sunuz. Hedef Avrupa’nın tepesi mi?

Türkiye’de hedefimiz büyüdü mü? Bir de
tabi yeni transferleri de kısaca bu işin en
tepesindeki kişi olarak dinlemek isteriz
Sevgili Nedim…

Bizim için çok zor bir sene olacak çünkü geçen
sene Eurocup’ta final oynama başarısını göster-
erek çıtayı çok yükseğe koyduk.Açıkça söylemek
gerekirse bu her sene kolayca ulaşılabilecek bir
nokta değil.Bu sezon özellikle yerli transferler
bakımından istediğimiz hemen hemen her oyun-
cuyu aldık diyebilirim. Yabancı oyuncularda da
takım kimyasını bozmayacak eklemeler yaptık. Şu
an bütçemize oranla iyi bir takım kurduğumuzu
rahatlıkla söyleyebilirim .Öncelikli hedefimiz bu
sene  de hem Lig ve hem de Avrupa Kupasında

tabii ki playoff’a kalmak,fakat bu sefer playoffa
saha avantajını elimize alacak bir şekilde girmek.

n Frutti Extra Bursaspor’un herkes tarafın-
dan beklenen “Çilek” bir tranferi olacak mı.
Bu hususta netleşen isimler var mı, en azın-
dan ipucu veremez misiniz bizlere?

Şu an bir yabancı daha ekleme hakkımız var.
Belirttiğim gibi özellikle yerli rotasyonu bakımından
ligin üst seviye isimlerini kadromuza kattık. Onuralp,
Yiğitcan Milli Takımın Avrupa Şampiyonası için son
12 kişilik kadrosunda kendilerine yer buldu.Ahmet
Düverioğlu çok uzun zamandır Anadolu Efes ve
Fenerbahçe ile Euroleague’de mücadele ediyor ve
en önemli yerli uzunların başında geliyor bana
göre. Enes ve Ömer’de hem genç hem de çok
önemli yerli oyuncular.Onlar da çok kısa süre
içerisinde Milli takımda kendilerine yer
bulacaklar.Bu Türk oyuncularımız, yabancı oyuncu
kadar katkı yapabilecek isimler. Bizim için sahada
oyuncuların renkleri,ülkeleri
değil,performansları,mücadeleleri önemli.Şu an
dediğim gibi en büyük artımız bir yabancı
hakkımızın daha bulunması.Fakat hem bu sene
inanılmaz derecede artan oyuncu fiyatları ve döviz
kurundan dolayı zaten geçen seneye oranla yüzde
50’ye yakın bütçemizde artış oldu.Bütçemizi de
gözeterek hazırlık döneminde veya lig başladıktan
sonra eğer eksik olduğumuz veya memnun ol-
madığımız bir bölge olursa o zaman gereken ek-
leme yapacağız.

n Yeni sezon hazırlıkları nasıl gidiyor, Frutti
Extra Cup turnuvasını ve hazırlık çalış-
malarını da kısaca anlatır mısın bizlere…

Yoğun bir tempoda hazırlıklarımız devam
ediyor.Antalya ve Sırbistan kamplarını tamam-
ladık.Onuralp ve Yiğitcan’ın milli takımda bulun-
maları sebebiyle takıma geç katılmaları ayrıca Ah-
met ve Needham’ın da sakatlık yaşamaları
canımızı sıksa da,takımın hırsı ve mücadelesinden
son derece memnunuz.Bu hafta da Frutti Extra
Cup’ta mücadele edeceğiz. Bu arada sezon
başlamadan hemen bir hafta önce sekiz takımın
katılacağı Türkiye’nin en geniş katılımlı hazırlık tur-

nuvası olan ,ev sahipliği yapacağımız Frutti Extra
Cup gerçekten çok önemli bir organizasyon ola-
cak.Geçen sene ilk kez düzenlediğimiz bu turnuva
çok kısa süre içerisinde Türkiye’nin en önemli se-
zon öncesi hazırlık turnuvası haline geldi.

n Peki biraz menejer değil de eski bir milli
basketbolcu olarak Nedim Yücel’den bahse-
delim. Bursa’ya alıştın mı, günlük hayatın
nasıl geçiyor? Basketbol dışında neler 
yapıyorsun?

Bursa’ya alışmam aslında hiç zor olmadı.
Geldiğim andan itibaren gerçekten herkes çok
büyük ilgi gösterdi ve bir çok dostluklar edindim.
Günümüzün büyük bir kısmı tabii ki salonda
geçiyor, bazen arta kalan zamanlarda ve tabi ki
galibiyet gelen zamanlarda buradaki
dostlarımla,arkadaşlarımla zaman geçirmekten 
de büyük keyif alıyorum.

ÖZGEN
KARADAYI
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n Biz Nedim Yücel’i hep sakin, görevini ya-
pan biri olarak biliyoruz. Bu sezon Beşiktaş
maçında Beşiktaş’ın antrenörü Ahmet Kan-
demir ile aranızda geçenler hakkında birşeyler
söylemek ister misin? Konu hukuka intikal et-
miş biliyorum, ama en azından Nedim Yücel’in
ağzından kısaca dinlemek isteriz.

Dediğiniz gibi zaten konu yargıda, yaklaşık 30
senedir parkedeyim ve hiçbir zaman rakiplerime bir
saygısızlığım olmamıştır fakat bana veya takımıma
bir saygısızlık yapıldığında da gereken cevabı
veririm.Bu konu hakkında artık çok fazla yorum yap-
mak istemiyorum ,zaten yargının da bu konuda en
doğru kararı vereceğini umuyorum.

n Türk Basketbolu ne durumda, yabancı
kısıtlaması için ne düşünüyorsun, genç bas-
ketbolcularımız ne durumda?

Geçen senelerde altyapı milli takımlar genel mena-
jerliğini de yapmış biri olarak gerçekten iyi bir jen-
erasyon geldiğini söyleyebilirim. Şu ana kadar ki en
büyük sıkıntı yetenekli gençlerin altyapı yaşını bitirip
A takım seviyesinde geldiklerinde yeterli süre alama-
malarından dolayı sıkışıp kalmalarıydı. Geçen senel-
erde beş yabancıya tekrardan düştükten sonra Türk
oyuncuların oynama süreleri daha arttı ve şu an bu
sistemin ben doğru olduğunu düşünüyorum fakat
geçmiş yıllarda 3+2 sisteminden plansız bir şekilde
bir anda 6 yabancı artı 1 devşirmeli sisteme
geçilmesinin etkilerini şu an çok kısır olan yerli
piyasasında çok rahatlıkla görebiliyoruz.Bu sisteme
geçilen 2014 yılında U20 takımımız İspanya’yı
yenerek Avrupa Şampiyonu olmuştu fakat şu anda
o İspanya takımın iskeletini oluşturan 5 oyuncu İs-
panya’yı geçtiğimiz hafta Avrupa Şampiyonu yaptı
fakat maalesef bizim şampiyon takımımızdaki oyun-
cuların büyük bir kısmı ya alt liglerde mücadele
ediyor ya da kendi takımlarında geri planda kalmış
oyuncular oldular.

n NBA’i takip ediyor musun? Oradaki temsil-
cilerimiz ile ilgili neler söylemek istersin?

Aslına bakarsanız NBA’i çok takip ettiğimi söyleye-
mem sadece Türk oyuncularımızın maçlarını takip et-
meye çalışıyorum. Nba’de normal sezonda oynanan
basketbolla Avrupa basketbol arasında çok ciddi
farklar var. Ben Avrupa basketbolunda ki mücadeleyi
orada pek göremediğim için açıkçası NBA çok fazla
ilgimi çekmiyor ama dediğim gibi hem Türk oyuncu-
ları hem de playoff‘u takip etmeye çalışıyorum.

n Bizim klasiğimiz Basketbol oynadığın
arkadaşlarınızdan bir ilk 5 yapmanızı istesek?

Kerem Tunçeri,Khalid El Amin, Hidayet Türkoğlu,
Mirsad Türkcan,Mehmet Okur.

n Basketbol kariyerinde hiç keşke dediğin
bir an oldu mu? Basketbolla alakalı hedef-

lerinize ulaşabildin mi? Nedim Yücel olarak
gelecek için hedeflerin neler?

Bizim jenerasyonumuz gerçekten Türkiye’nin
gelmiş geçmiş bence en iyisi jenerasyonuydu. Milli
takımlar bazında çok fazla oyuncu vardı. O yüzden
sezonu çok iyi geçirseniz bile Milli Takımdan
elendiğim sezonlar oldu.Ayrıca Türk Telekom’da ve
Beşiktaş’ta oynadığım dönemde Anadolu Efes’in
teklifi olmuştu ve aslında Euroleague’de Anadolu
Efes formasıyla da oynamak istiyordum açıkcası
fakat iki kere böyle bir fırsatım oldu fakat maalesef
ikisinde sözleşmem olduğu için transferim  
gerçekleşmedi.

n Başkan Sezer Sezgin ile yakın
dostluğunuz çok iyi biliniyor, taraftarın gözbe-
beği Sezer Sezgin’i de yıllardır beraber omuz
omuza çalışan biri olarak nasıl anlatmak is-
tersin. Birazcık Sezer Sezgin dedikodusu ya-
pabilir miyiz…?

Aslına bakarsanız Sezer Sezgin ile buraya gelme-
den önce sadece birkaç kez aynı arkadaş or-
tamında karşılaşmıştık,çok bir tanışıklığımız yoktu
açıkçası. Daha önce bana oyuncu olarak Bursas-
por’a gelme teklifinde bulunmuştu, o zaman bu
gerçekleşmemişti fakat bir sene sonra genel mene-
jerlik teklif ettiğinde hem çok şaşırmıştım hem de
büyük gurur duymuştum ve bu gurur verici teklifi de
açıkçası hiç düşünmeden kabul ettim. Geldiğimde
bazı tepkiler olmuştu fakat kendisi gerçekten bana
çok büyük güven ve destek verdi. Çok zor bir
dönemde beraber yola çıktık.Biliyorsunuz ,bir ara
kapanma noktasına kadar gelmişti şube fakat
başkanın olağanüstü çabalarıyla ayakta durmayı
başardık .Aramızda gerçekten büyük bir saygı var
.Kötü dönemlerimizde en yakınımızdaki kişi kendisi
oluyor her zaman,bu da bize büyük bir güven ve hırs
veriyor ve zor zamanları çabuk atlatmamızın en
önemli sebebi oluyor.

n İsim sponsoru olduktan sonra Bursa’da
basketbolun geleceğini değiştiren Uludağ İçe-
cek Ailesi ile ilişkileriniz nasıl gidiyor? 
Sence bu ilişki uzun sürecek mi?

Her zaman söylüyorum,bu konuda oldukça
şanslıyız çünkü  maddi ve manevi desteğini her za-
man arkamızda fazlasıyla hissettiğimiz Uludağ İçe-
cek ailesi var. Gerçekten bir aile gibi olduk.Zaten
kulüp ile sponsor arasındaki bu bağ da bu başarının
tesadüf olmadığını gösteriyor.Bu birlikteliğin şu an
Türkiye’ye örnek bir organizasyon olduğunu
düşünüyorum.Kendileri çıktıkları her yolda olduğu
gibi ,bu birlikteliğin sürdürebilir ve uzun bir birliktelik
olduğunu her mecrada ifade ediyorlar.

n Herkes bilmeyebilir, Türk Basketboluna
bugün için yön veren Başkan Hidayet Türk-
oğlu ile özel dostluğunu en iyi bilenlerdenim.

Başkan Hidayet Türkoğlu Bursasporumuza
nasıl bakıyor? Hiç aranızda konuştunuz mu?
Bursaspor’un hedefleri noktasında tavsiyeleri
ya da eleştirileri oluyor mu?

Hidayet Türkoğlu ile 30 yılı aşkın çok yakın
dostluğumuz var .Tabi ki beraber olduğumuz za-
manlar konu Basketbola geliyor ve haliyle Bursas-
por’u da konuşuyoruz .

Kendisi de kısa zamanda 2.Ligden Avrupa’da Fi-
nal oynama başarısını gösterdiğimiz için ve Türk
Basketbolu’nun Bursaspor gibi büyük bir camiayı
kazanmasından dolayı oldukça mutlu.

n Son olarak benim için çok da önemli Tim-
sah Yuvası’na dönmek isterim. Altyapı nasıl
gidiyor? Burada başarılı oldum demek için
hangi hedefe ulaşmanın yeterli olacağını
düşünüyorsun, Nedim Yücel’in altyapıya
bakışı nedir? Ve bir de herkesin merak ettiği,
Bursaspor Arenayı inşa etme hedeflerimizde
var mı? Atatürk Spor Salonu yıkıldıktan sonra
Tofaş Salonunda misafiriz değil mi?

Süper Lig’e yeni çıkmamız ,daha 2. sezonumuzda
EuroCup’a katılmaya hak kazanmamız ve dolayısıyla
yoğunluktan dolayı malesef altyapıya gereken
önemli verememiştik şu ana kadar ve bu da gerçek-
ten içimizdeki en büyük kanayan yara idi fakat bu
sene artık kulüp olarak organizasyonumuzu ve ku-
rumsallığımızı bir düzene oturtabildikten sonra
Altyapı konusunda çok önemli adımlar attık ve
altyapı denince akla gelen ilk isimlerden biri olan Ah-
met Gürgen’le anlaştık.Ayrıca Banvit’te Bgl şampiy-
onluğu yaşayan Engin Kömeç’i de bünyemize kattık.
Bursa içi ve il dışı taramalarımızda da yaklaşık 20
çok değerli oyuncuyu kulübüme kazandırdık ve
önümüzdeki yıllar için büyük bir temel atmış olduk
.Amacımız kısa bir süre içinde altyapımızdan yetişe-
cek olan bu pırıl pırıl gençleri A Takımımıza monte et-
mek ve 2.bir Vakıfköy yaratmak.

Tofaş Spor Salonu Gsm bünyesinde bir salon .To-
faş sadece salonun isim hakkına sahip ,diğer konu-
larda onlarla eşit haklara sahibiz. Yakın bir gelecek
için ayrı,kendi salonumuzu yapma gibi bir durum şu
an için çok zor gözüküyor.Ben orada güzel bir at-
mosfer yakaladığımızı düşünüyorum ayrıca . Fakat
salon içi bazı düzenlemeler yapılabilir tabi fakat
bunun da Gsm izni dahilinde olması gerekiyor.

HHH

Değerli vaktini ayırıp bizimle bu röportajı gerçek-
leştiren çok değerli Dostum, Kardeşim, Frutti Extra
Bursaspor’un efsane Genel Menejeri Sayın Nedim
Yücel’e, Braya Medya ve bursaspordabugun.com
ailesi adına çok teşekkür ediyorum. Samimi sohbeti

ve cesur cevapları için ve tabi Bursaspor’u Avru-
pa’nın en tepesine taşıyan ekibin en önemli parçası
olarak, bir Bursasporlu olarak kendisine müteşekkir

olduğumuzu da bildirmek isterim. 
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Frutti Extra Bursaspor, kamp yaptığı Sırbis-
tan'daki son hazırlık maçında Vojvodina ile
karşılaştı.

Dostluk maçı adı altında da yapılan
karşılaşma öncesi geçtiğimiz yıl hayatını kaybe-
den basketbolcu Stevan Jelovac anıldı.

Karşılaşmaya iyi başlayan yeşil-beyazlı takım,
ilk yarıyı 11 sayı önde 45-34 önde tamamladı.

Maçtaki üstünlüğü rakibine kabul ettiren Bur-
saspor, 3. ve son çeyrekte farkı daha da art-
tırarak mücadeleden 87-70 galip ayrıldı.

Bursaspor adına Anthony Clemmons 23,
Onuralp Bitim ve Enes Berkay Taşkıran 16’şar
sayı kaydetti.

Yeni sezon hazırlıklarına Sır-
bistan’da devam eden Frutti
Extra Bursaspor, son hazırlık

maçında Vojvodina’yı 17
sayı farkla 87-70 mağlup etti.

87
70
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Frutti Extra Bursaspor’un bu
sezon kadrosuna kattığı Zach

Auguste, sosyal medya hesabın-
dan açıklamalarda bulundu.

Bursaspor’un bu sezon kadrosuna kattığı Zach
Auguste, sosyal medya hesabından açıklamalarda
bulundu. Takıma güveninin altını çizen Auguste, “Bu
takımın bu sezonu çok özel bir sezon yapma potan-
siyeli var. Burasıyla alakalı her şeyi çok seviyorum”
dedi. Yetenekli oyuncu hazırlık dönemi performansı
taraftarları ve koç ekibini oldukça mutlu etti.

Zach
Auguste 
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Frutti Extra Bursaspor’da 
kombineler satışta!

Frutti Extra Bursaspor'un
sezonluk kombineler satı-
şa çıktı. En ucuz kombine
bin 50 TL olarak belirlendi.

Frutti Extra Bursaspor'un 2022-2023
sezonunda Tofaş Spor Salonu’nda oy-
nayacağı karşılaşmaların kombineleri
satışa çıktı.

Kombine fiyatları şu şekilde:
1.Kategori  :

204,205,304,305,306,307,308 Blok: Bin
50 TL
2.Kategori :

309,216,217,218,324,325,326,327,310,
311,322,323 Blok: Bin 250 TL
3.Kategori :
312,313,320,321 Blok: Bin 550 TL
4.Kategori :
206,207,215,314,319 Blok: Bin 650 TL
5.Kategori :
315,316,317,318 Blok: Bin 900 TL
6.Kategori : 301-1 Blok : 2 bin TL
7.Kategori : 301 Blok : 2 bin 500 TL
8.Kategori : 202, 203, 208, 209, 212,

213,214 Blok : 2 bin 300 TL
9.Kategori : 210,211 Blok : 2 bin 600 TL
10.Kategori : 104, 105, 106, 107,

110,111 Blok : 2 bin 950 TL
11.Kategori : 101,102,103,108,109,

302 Blok : 3 bin 550 TL
12.Kategori : 303-3 Blok : 3 bin 700 TL
13.Kategori : 303 Blok : 4 bin 750 TL
14.Kategori : 201 Blok : 6 bin 300 TL

Yarım kalan
işi bitirmek

istiyor!

Onuralp
Frutti Extra Bursasporlu bas-

ketbolcular, yeşil-beyazlı taraftar-
ları kombine almaya davet etti.

Yeni sezon için kombinelerini
satışa çıkaran Frutti Extra Bur-
saspor’da, oyuncular bugün
taraftarlarını tekrar tribüne davet
etti.

A Milli Erkek Basketbol
Takımı’nın EuroBasket kadro-
sunda yer alan Onuralp Bitim ve
Yiğitcan Saybir de kadroya
katıldı.

Bitim yaptığı açıklamada,
“Merhaba Bursaspor taraftarı
geçmiş sezondaki başarılardan
daha fazlasını elde etmek için,
yarım kalan işi tamamlamak için
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Biz
şimdiden hazırız. Sizleri kombine
almaya davet ediyoruz” dedi.  




